
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 2. januar 2018 kl. 19.00 

 

Fraværende: John. 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 5. december 2017 blev godkendt. 

 

1. 

Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive tilrettet. 

 

2. 

Bentes bunke. Bente udarbejder ”køreplan” til generalforsamlingen og fremsender den til bestyrelsen. Et par 

beboerhenvendelser blev behandlet og vil blive besvaret. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Ingenting. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Der er brev vedr. ny lovgivning i Nordea. Bente udfærdiger kvartalsregnskab og 

afleverer til Peter.  

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek. Svend Aage arbejder på flytning af foreningens hjemmeside, så den kan tilgås 

fra kontorets PC. Svend Aage får ændret mailadressen, så faktura på web-hotel fremover tilgår foreningen. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg – beboerhenvendelser. John fraværende. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg – vej og kloak. Alle vores veje blev fejet op til jul. 

 

8. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Parkeringssagen på Bavnegårdsvej er, af de berørte 

beboere, anket til afgørelse hos Vejdirektoratet. En renovationsbil har påkørt et vejskilt. Lars behandler 

sagen. 

 

9. 

Orientering fra legepladsudvalg. Ingenting. 

 

10. 

Orientering fra den grønne drift. Træplantning på stamvejen i etape 8 er udført. Den sidste finish og 

græssåning udføres til foråret. Mogens rekvirerer ny kvalitetsbeskrivelse ved Aarhus kommune. Bente har 

bedt Aarhus kommune om at oprense regnvandsriste på de kommunale stier. 

 

11. 

Eventuelt. Ingenting. 

 

 

Referent: Bente Jensen 


